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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego, złożoną w dniu 2 grudnia br., 
w sprawie realizacji wskazanych postulatów na osiedlu Łagiewniki 
uprzejmie wyjaśniam, że zadanie dotyczące wykonania peronu na przystanku 
Łagiewnicka/Kuropatwia zostanie rozważone do realizacji po uchwaleniu budżetu 
Miasta Łodzi na rok 2023.  

Wiaty na ul. Łagiewnickiej zostaną zamontowane po pozyskaniu środków 
finansowych na ten cel, o czym Rada Osiedla Łagiewniki została poinformowana 
w listopadzie br.

Biorąc pod uwagę niski poziom zurbanizowania okolicy, brak silnych potoków 
pasażerskich na poprzedzających przystankach, jak również fakt, że planowana 
lokalizacja znajduje się ok. 160 metrów od istniejącego przystanku przy ul. Przepiórczej 
(podczas gdy dla terenów peryferyjnych przyjmuje się odległość pomiędzy 
przystankami na poziomie ok. 400 metrów), nie planuje się uruchomić nowych 
przystanków na ul. Łagiewnickiej w pobliżu posesji 274. Należy również pamiętać, 
że nowy stały przystanek musi spełniać przewidziane normy niezależnie od statusu, jaki 
zostanie mu nadany po uruchomieniu. Ponadto, optymalnym rozwiązaniem przy 
lokalizacji nowych przystanków jest powstanie pary w obu kierunkach, co w tym 
przypadku nie jest możliwe ze względu na brak chodnika po zachodniej stronie ulicy.
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